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Protokół Nr 7/2025 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej i Obszarów Wiejskich 

Rady Powiatu Strzelińskiego odbytego dnia 2 czerwca 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Obszarów Wiejskich Pan Ludwik Hrycak 

otworzył VI posiedzenie Komisji o godzinie 14:00.  Po powitaniu członków Komisji oświadczył, że 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 11 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

[Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.] 

Członkowie nieobecni podczas Komisji: 

1. Ewelina Andrzejewska-Bochnak 

2. Sylwia Korczyńska 

3. Magdalena Krupa 

 

 Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Aktualna sytuacja w rolnictwie i komunikacji na terenie powiatu, 

2. Działalność Stacji diagnostycznych,  

3. Opiniowanie projektów uchwał, 

4. Sprawy różne.  

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku posiedzenia – 7 głosów „za”. 

 

Ad.1. Aktualna sytuacja w rolnictwie i komunikacji na terenie powiatu. 

Na posiedzenie dołączyła Radna Agnieszka Zawłocka – członek komisji. 

W nawiązaniu do wcześniej przekazanych członkom Komisji materiałów uzupełniająco wypo-

wiedział się Naczelnik Wydziału Komunikacji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Kierownik Biura Powiatowej Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Strzelinie nie mógł wziąć udziału 

w posiedzeniu i omówić temat  aktualnej sytuacji w rolnictwie, przekazał dostarczone 

materiały a w razie pytań w w/w temacie poprosił o złożenie ich w biurze rady.  

 

Ad.2. Działalność Stacji diagnostycznych. 

W nawiązaniu do wcześniej przekazanych członkom Komisji materiałów uzupełniająco wypo-

wiedział się Dyrektor CKZiU w Ludowie Polskim Anna Banaś oraz Dyrektor CKZiU w Strzelinie Ro-

bert Kozuń.  

Ad.3. Opiniowanie projektów uchwał - brak. 

Ad.4. Sprawy różne – brak. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Ludwik Hrycak zakończył posiedzenie  

o godzinie 14:19. 

Protokół sporządziła 

(z nagrania) 

 

 

Gabriela Gołuzd 

Przewodniczył 

Przewodniczący Komisji 

 

 

Ludwik Hrycak 

 


